
 
ZAPISNIK SA 08. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u,  

U MANDATU 2019-2023, KOJA JE ODRŽANA U UTORAK 26.11.2019. GODINE 
 
Prisutni: D. Smital; N.Tadić; Dž. Kahrica; E. Čengić; E. Fočo; N. Arnautović; D.Miljević; M.Herac; S.Gadžo; M. 
Baručija ; R.Kukić; M. Grbo; J.Sogović 
Odsutni: E.Agić; S.Kavazović; M. K. Pašalić - opravdano  O. Bukić – neopravdano  
  
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 7.sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Kolektivni ugovor 
4. Finansije (D. Karšić) 
-  Nova godina 
-  Angažman knjigovođe 
5. Ugovori 
- Adriatic 
6. Izmjena Pravilnika o dodjeli pomoći 
-  Dodjela pomoći (M.Herac, M. Baručija, R. Kukić) 
7. Razno 
 
AD 1. D.Smital je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorio 08. sjednicu UO SSR u 
BHRT-u i predložio dnevni red, koji je jednoglasno usvojen uz prijedlog J.Sogovića da se pod tačkom aktuelna situacija 
doda gubitak prava prijenosa za Moju TV.  
Zapisnik sa 07. sjednice UO sindikata. 
 
AD  2.  D.Smital je izvjestio UO da je održan sastanak rukovodstva sa direktorom 31.10.2019.godine. 

- Dostavljene su primjedbe o pravilnicima o napredovanju i nagradjivanju 
- Dostavljen je zahtjev za izradu tehničkih standarda BHRT-a 
- Dostavljen je zahtjev za dostavljanje prosjeka plata za 2018 i 2019 

Menadžment je informisao sindikat da oprema za rad (PEP – Odjel FM i AM mreža) ne može izvan tendera. Kada su u 
pitanju reportažna kola, završavaju se Turska reportažna kola koja su u SD format, dok će u Ampex kola biti uloženo 
150.000 KM. Raspisan je i tender za stolice. Kada je u pitanju MP trenutno nije moguć prijem novih radnika. Sindikat je 
dobio informaciju da se sa FTV razmatra preuredjenje ulaza odnosno recepcije RTV Doma. Sindikat je tražio da se skrene 
pažnja na sigurnost prilikom organizacije party-a u RTV Domu. Kada su u pitanju tzv. “zakovani koeficijenti”, sindikat je 
dobio odgovor da se čeka sistematizacija. Postavljeno je pitanje parking rampe i načina na koji će funkcionisati, a dobijeni 
odgovor je prezentovan članovima UO. Postavljeno je pitanje menadžmentu koji je razlog pada naplate takse i odgovor je 
da ne znaju, ted a je vjerovatno u pitanju gubitak prenosa određenih sportskih manifestacija. 
Postavljeno je pitanje za naše sadržaje na YouTube-u i sličnim servisima, rečeno nam je da se prate objavljene sadržaje na 
portalima. Kada je u pitanju „zimnica“, odgovor je da će menadžment razmatrati opciju novčane naknade. 
D.Smital je 15.11. 2019.godine tražio sastanak sa menadžmentom u vezi primjedbi na pravilnike, na kojem bi informisao 
menadžment i o prijedlogu J.Sogovića u vezi prijenosa utakmica, rečeno je da će se sastanak održati po okončanju poslova 
pravne službe BHRT-a. 
 
J.Sogović je istakao problem gubitka prijenosa utakmica Premijer lige što je ujedno i veliki finansijski gubitak za našu 
kuću. Prijedlog J.Sogovića je da se ponovno traži sastanak sa menadžmentom kako bi se pokušao rješiti ovaj problem, jer 
kako je istakao tužno je da neke male TV kuće preuzimaju poslove za koje su naše ekipe najsposobnije uraditi. D.Smital je 
istakao da je problem reportažnih kola bio na dnevnom redu sindikata nekoliko puta i da je delegacija sindikata održala 
sastanak sa ministrom komunikacija gosp. Juskom na temu problema HD kola.  
D.Smital je predložio da se na prvom sljedećem sastanku sa menadžmentom traži da se nadje rješenje iznajmljivanja 
reportažnih kola kako ne bi BHRT gubio poslove na tržištu. E.Čengić je istakao da se sindikat bavio sa problemom 
reportažnih kola duži period i sindikat po njegovim rječima može uputiti dopis da je vise puta upozoravao menadžment na 
problem reportažnih kola i šta se može dogoditi i da je uradjeno i ono što nije posao sindikata kada je ovaj problem u 
pitanju. Nakon duže rasprave u kojoj su učestvovali R.Kukic, J.Sogović, D.Smital, D.Miljević, N.Tadić i E.Čengić,  
 
UO sindikata je jednoglasno donio zaključak da se uputi dopis menadžmentu u kojem se traži da menadžment iznajmi 
adekvatna reportažna kola kako ne bi izgubili poslove na tržištu, te da je sindikat na ovaj problem upozoravao nebrojeno 
puta. Uz ovaj dopis, jednoglasno je podržano i da sindikat traži sastanak sa menadžmentom, a na kojem će, na prijedlog 
Džemala Kahrice, po pitanju problema nedostatka HD kola, pored rukovodstva prisustvovati i R.Kukić I J.Sogović.  
 
 
 
 
 
 



AD  3. Podružnica PEP-a je dostavila primjedbe na članove 7 i 51 Priloga 1, nacrta kolektivnog ugovora,  dok je 
Podružnica RTV Produkcija uputila primjedbu na stav 1 člana 30 . nacrta kolektivnog ugovora. 
Podružnica Imovine je uputila primjedbe na članove 9,40,43,45,46  nacrta kolektivnog ugovora; na članove 4,7, 23, 26, 28, 
35-38. (G.O) i 50 Priloga 1 nacrta kolektivnog ugovora; na članove 27 i 36 Priloga 2 nacrta kolektivnog ugovora i na član 
7 Priloga 4A nacrta kolektivnog ugovora. 
D.Smital je izvjestio Upravni odbor da je kolegij UO održao sastanak neposredno prije same sjednice UO sindikata i 
usaglasio sve primjedbe osim primjedbi Podružnice Imovine na član 9 nacrta kolektivnog ugovora i član 7 Priloga 4A 
nacrta kolektivnog ugovora. 
D. Smital je pročitao primjedbe koje je usaglasio kolegij UO i stavio ih na glasanje. Upravni odbor je jednoglasno usvojio 
usaglašene primjedbe kolegija UO. 
Također, jednoglasno je usvojen zaključak, na osnovu prijedloga Podružnice Imovina, da se za članove 35-38 Priloga 1 
nacrta kolektivnog ugovora (G.O.), ukoliko ne budu donesene izmjene Zakona do dostavljanja prijedloga kolektivnog 
ugovora BHRT-u, umjesto teksta iz Nacrta, na mjestu tih članova stavi tekst: 
“O ovom članu pregovarat će se u skladu sa zakonskim rješenjem koje bude na snazi pri finaliziranju teksta kolektivnog 
ugovora“, kao i da se ovlašćuje kolegij UO da izmijeni tekst ovih članova ukoliko zakonska regulativa, koja u toku 
pregovora sa BHRT-om bude na snazi, to bude zahtjevala. 
 
Dž.Kahrica je obrazložio primjedbe Podružnice Imovina na član 9 nacrta kolektivnog ugovora i član 7 Priloga 4A nacrta 
kolektivnog ugovora. D. Smital je obrazložio sadržaj tih članova koji je dostavljen u nacrtu kolektivnog ugovora i otvorio 
raspravu o članu 9 nacrta kolektivnog ugovora 
Nakon kraće rasprave, D. Smital je stavio na glasanje prijedloge za član 9 nacrta kolektivnog ugovora. 
Za prijedlog Podružnice Imovina glasalo se: 6 ZA, 6 PROTIV i 1 SUZDRŽAN. 
Za prijedlog D.Smitala koji je u nacrtu kolektivnog ugovora glasalo se: 8 ZA, 3 PROTIV, 2 SUZDRŽANA. 
Usvojen je prijedlog  D. Smitala, većinom glasova prisutnih članova UO. 
D. Smital je otvorio raspravu o članu 7 Priloga 4A nacrta kolektivnog ugovora. 
Nakon duže rasprave D. Smital je stavio na glasanje prijedloge za član 7 Priloga 4A nacrta kolektivnog ugovora. 
Za prijedlog Podružnice Imovina glasalo se: 4 ZA, 6 PROTIV i 3 SUZDRŽANA. 
Za prijedlog D.Smitala koji je u nacrtu kolektivnog ugovora glasalo se 6 ZA, 4 PROTIV i 3 SUZDRŽANA. 
Obzirom da nijedan prijedlog nije dobio natpolovičan broj glasova PROTIV, D. Smital je uz saglasnost UO, a na osnovu 
člana 25. Poslovnika o radu UO, ponovo otvorio raspravu. 
Nakon duže rasprave, predloženo je da se iz člana 7 briše samo stav 1. 
UO je glasao: 5 ZA i 8 PROTIV. 
Ponovo je na glasanje stavljen prijedlog D.Smitala iz nacrta Kolektivnog ugovora. 
Upravni odbor je glasao: 10 ZA, 2 PROTIV i 1 SUZDRŽAN. 
Usvojen je prijedlog D. Smitala, većinom glasova prisutnih članova UO. 
 
UO Sindikata je jednoglasno usvojio prijedlog kolektivnog ugovora sa svim prethodno usvojenim primjedbama i ovlastio 
kolegij UO da vodi pregovore sa BHRT-om o kolektivnom ugovoru.  
E.Čengić je predložio da na pregovaranje sa menadžmentom ide i pravni zastupnik sindikata E. Plećan. 
Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
       
AD  4. D.Smital je izvjestio sindikat da je dobio ponudu za reklamni material (kalendar,olovke i upaljač)  u iznosu od 1917 
KM i pozvao sve članove UO ukoliko imaju prijedloge (ponude) da iste dostave mailom. 
Nakon kraće rasprave u kojoj su učestvovali N.Tadić, R.Kukić, J.Sogović, usvojen je zaključak da se i drugi prijedlozi 
ponuda ukoliko postoje dostave mailom u roku 7 dana. 
UO Sindikata je usvojio Odluku za organizaciju paketića za djecu članova kao što je organizovano i prošle godine u 
Hillsu. Za organizaciju paketića u Sarajevu su zaduženi Dž.Kahrica, E.Čengić, N.Tadić, R.Kukić, M.Herac i M.Grbo. Za 
organizaciju predstave i podjelu paketića u IT Centrima zadužen je D.Miljević. Jednoglasno je usvojen i zaključak o 
troškovima vezanim za organizaciju podjele paketića u Hotelu Hills u iznosu tri dnevnice plus troškovi goriva. 
Blagajnički izvještaj za oktobar 2019. godine je primljen k znanju.  
D.Smital je obavjestio UO da zbog zdravlja sadašnji knjigovodja neće biti u mogućnosti obavljati poslove za sindikat, te je 
zamolio sve članove UO da pokušaju naći adekvatnu osobu/knjigovodju za obavljanje tih poslova. 
 
AD  5. Adriatic izvještaj za oktobar 2019 je primljen k znanju.  
 
AD  6. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, R.Kukić, M.Baručija) predložila je da novčanu pomoć za mjesec 
novembar dobiju slijedeći članovi: Bisera Bajić 400KM (II dio), Emir Mezit 300KM, Rialda Očuz 250KM (I dio), 
Almedina Gligorević 150KM, Mensud Grbo 200KM, Dženana Ćato 150KM. Ukupno 1.450,00 KM. Poklon baby bon u 
iznosu od 200 KM za rođenje djeteta dobio je Amel Pleh.  
Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen.  
 
 
             Izvršni sekretar                                                                                                      Predsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                     SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                     RADNIKA U BHRT-u      
               Elvis Čengić                                                                                                        Damir Smital 


